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Ingediend door: Gringhuis (Gemeenteßelangen), de Jong Beerepoot 

Selders 

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op rdawm; ad)we 20 'Zo 
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en an ere werkzaamheden van de raad 
gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:
Grote gemeentelijke projecten op de waakvlam gezet zijn en vooralsnog niet worden uitgevoerd als de 
concept kadernota wordt aangenomen;

o Dit voor Abbekerk en Lambertschaag een verdere vertraging in de doorlooptijd betekent van de 
voorgenomen en het reeds in de begroting opgenomen ontwikkelprogramma Abbekerk;
De inwoners van Abbekerk en Lambertschaag al te lang wachten op de daadwerkelijke nieuwbouw van 
het MFA met daar in het Dorpshuis en de noodzakelijke woningbouw;
Er in eerder stadium een keuze is gemaakt voor de bouw van een MFA inclusief basisschool,
De verhuizing van de huidige basisschool, gezien haar levensduur, nu niet noodzakelijk is.

Overwegende dat:
o Nieuwbouw MFA en woningen) niet mag stagneren in onze kernen, dus ook niet in Abbekerk en 

Lambertschaag,
De nieuwbouw MFA bijzonder belangrijk is voor haar inwoners, het bestuur van het Dorpshuis en 
horecaondernemer, met als doel het minimaal in stand houden van de leefbaarheid in Abbekerk en 
Lambertschaag,

o De bouw van het nieuwe MFA een sneeuwbaleffect geeft, waardoor ook gestart kan worden met de 
woningbouw op de gemeentewerf/ ijsbaan verplaatsing van de lokale horecaondernemer,

o Er op korte termijn gestart kan worden met het aanbestedingstraject,
Er met de bouw van het nieuwe MFA eera-besparirig-gerealiseerd-karrwtïrd_i en 
novembeplOß-(ef-Amendeme¿t-Deldmag-ept-ie-i¿-

o De keuze om huidige basisschool te verhuizen naar de nieuwe MFA vooralsnog niet van tafel is en 
voorbereidingen voor een eventuele verhuizing ook niet te staken (denk hierbij aan bouwtechnische 
voorbereidingen en wijzigingen in bestemmingsplannen).

Draagt het college op:
o Binnen twee maanden de raad informatie te verstrekken, wat de (financiële) consequenties zijn,

wanneer de school geen onderdeel meer zal zijn van het nieuwe MFA in Abbekerk.
Op basis van de uitkomsten de raad bij de begroting een voorstel te doen, in relatie tot een integrale 
afweging van de grote projecten zoals Sporthal Wognum en zwembad Wervershoof.

Voorts uit te spreken:
Wel de voorbereidende werkzaamheden met betrekking tot architectenkeuze door te laten gaan op 
basis van bovenstaande opties (namelijk met of zonder school). Mocht er vervolgens bij de behandeling 
van de begroting een positieve uitkomst zijn voor dit project dan kunnen er slagvaardige keuzes 
gemaakt worden richting een aanbesteding.

o Dat de voorbereiding en realisatie van woningbouw op de diverse locaties in Abbekerk zijn doorgang zal 
blijven vinden conform de oorspronkelijke plannen.

Ingediend door:

nghuis- de Jong Beerepoot Selders 
(Gemeenteßelangen) (PvdA)


